

United Kingdom - Royaume Uni
International Import Certificate
Certificat International D'Importation

For Official use only

Number

Importer / Importateur	Exporter / Exportateur
	STV GROUP a.s. PO Box 11 250 01, STARA BOLESLAV, CZECH REPUBLIC

Description of goods / Designation de la marchandise	Quantity / Quantité	Value / Valeur
ARMoured INFANTRY BATTLE AND RECONNAISSANCE VEHICLE BP ₂ V - LIGHT TANK DE-ACTIVATED.	1	EURO
Director Q.S. Cont. M Received 10 AUG 2012 S. Mgr Subcon Est Accounts		

Note 1 It is hereby certified that the importer has undertaken to import into the United Kingdom the above mentioned goods, and not to divert, tranship or re-export them to another destination except with the authorisation of the competent United Kingdom authority.
Il est certifié que l'importateur s'est engagé à importer dans le Royaume Uni les marchandises précitées, et à ne pas les acheminer transborder ou réexporter sur une autre destination qu'avec l'autorisation de l'autorité compétente du Royaume Uni.

Note 2 This document ceases to be valid unless presented to the competent foreign authorities within six months from its date of validation.
Le présent document perd sa validité s'il n'est pas remis aux autorités étrangères compétentes dans un délai de six mois à compter de la date de validation.

Note 3 This document will be valid as an Import Certificate only when it has been validated by a Chamber of Commerce authorised by the Department of Trade and Industry.
Le présent document n'a la force de Certificat d'importation que revêtu de la validation d'un Chambre de Commerce.

For official use only / Réservé à l'administration

15 AUG 2012



N. VAZ

Authorised Signatory

Validation mark
Validation

Signed

[Signature]

Chamber of Commerce